
 
SCHRIFTELIJKE VRAAG
Indiener: Fractie - D66

Onderwerp: Vervolgvragen Update lopende zaken  
 
Datum indiening vraag:  07-05-2019   / 02-08-2019

Datum verzending antwoord: 22-05-2019 Datum verzending antwoord:

Formulering:

Onderstaand hebben wij o.m. vragen gesteld over de opbrengst van de oude Wanne 
die volgens raadsbesluit direct ten goede dient te komen aan het kuthurhus om 
daarmee toekomstige financiële zekerheid te verkrijgen. In uw antwoord geeft u aan 
dat u hier in december 2017 geen rekening mee heeft gehouden bij de beschikking 
voor structurele subsidie voor groot onderhoud en dat u deze gaat herzien. De 
nieuwe beschikking zou voor de zomervakantie verstuurd worden en wij zouden 
hierover geïnformeerd worden. 

Vraag: 

Kunnen wij deze nieuwe beschikking van u ontvangen?
Waarom heeft u ons nog niet geïnformeerd? 

Antwoord:

Formulering:

Tevens hebben wij een tweede vraag gesteld namelijk: Welke stappen heeft u het 
afgelopen jaar ondernomen  om te zorgen dat de middelen  volgens raadsbesluit 
direct aan het beoogde doel ten goede komen en er uitvoering wordt gegeven aan 
het raadsbesluit? In uw antwoord verwijst u naar het antwoord over de 
subsidiebeschikking. Dit zijn echter twee verschillende zaken. De 
subsidiebeschikking gaat over de benodigde toekomstige subsidie voor groot 
onderhoud en onze tweede vraag gaat over de uitvoering van het raadsbesluit. Het 
geld dient direct ten goede te komen aan het kulthurhus om daarmee toekomstige 
financiële zekerheid te verkrijgen. 

Vraag: 

U bent verantwoordelijk voor de uitvoering van een raadsbesluit. Wij vragen u 
nogmaals deze tweede vraag te beantwoorden. 

Antwoord:
 

Formulering:

Op 27 juli 2018 heeft D66 schriftelijke vragen gesteld m.b.t. het Naoberfonds 
Beltrum. De Stichting Naoberfonds Beltrum stelt dat door de verkoop van de “oude” 



Wanne geld beschikbaar is gekomen dat ten goede komt aan de gehele Beltrumse 
bevolking. Verenigingen of stichtingen met een sprankelend idee dat een 
meerwaarde is voor het dorp kunnen een financieel steuntje in de rug krijgen. 
De opbrengst van verkoop van de Wanne dient volgens raadsbesluit direct ten 
goede te komen aan het kulthurhus om daarmee toekomstige financiële zekerheid te 
krijgen.
In december 2017 heeft de raad een structurele subsidie toegekend van € 4000 om 
langdurig in het meerjarenonderhoud te kunnen voorzien. In uw beantwoording geeft 
u aan dat “in het raadsbesluit van december 2017 niet is voorzien in de mogelijke 
toekomstige opbrengst van de Wanne en dat u dit nader gaat bekijken” 

Vraag:  

Graag vernemen wij van u waar dit nader bekijken tot heeft geleid.

Antwoord:
We hebben twee bestuurlijke gesprekken gevoerd. Op 13 mei 2019 hebben we 
gesproken met een vertegenwoordiger van het Kulturhus en een vertegenwoordiger van 
het Naoberfonds Beltrum. Afgesproken is dat de beschikking voor de structurele subsidie 
wordt herzien. Voor deze herziening moeten nog een aantal zaken worden uitgezocht. 
De herziene beschikking wordt voor de zomervakantie verzonden. We zullen uw raad 
hierover informeren.

Vraag:  Welke stappen heeft u het afgelopen jaar ondernomen om te zorgen dat de 
middelen  volgens raadsbesluit direct aan het beoogde doel ten goede komen en er 
uitvoering wordt gegeven aan het raadsbesluit? 

Antwoord:
Zie het antwoord op de voorgaande vraag. 

 Toelichting: 
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. 
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de 
    griffie. 


